



## إعلان - Announcement

20 فبراير 2022

### إغلاق باب الترشح لعضوية مجلس إدارة مجموعة ترافكو ش.م.ب.

تعلن مجموعة ترافكو (ش.م.ب) عن إغلاق باب الترشح لعضوية مجلس الإدارة إعتباراً من يوم غد الأثنين الموافق 21 فبراير 2022 وإن اليوم الأحد 20 فبراير 2022 هو آخر يوم عمل لتقديم طلبات الترشح. وسيتم نشر القائمة النهائية لأسماء المرشحين في مواقع بورصة البحرين ومجموعة ترافكو على الأقل قبل (21) يوماً من تاريخ الانتخابات والمقرر إجرائها خلال إجتماع الجمعية العامة العادية الذي سيعقد في تمام الساعة العاشرة (10) صباحاً من يوم الأربعاء الموافق 30 مارس 2022 بقاعة أوال (2) في فندق الخليج.

سيتم قبول طلبات الترشح للإنتخابات إعتباراً من 7 فبراير 2022 ولغاية 20 فبراير 2022، وذلك حسب ما تم الإعلان عنه مسبقاً في الصحف و المواقع الإلكترونية لبورصة البحرين ومجموعة ترافكو، مع العلم بأن آخر موعد للإنسحاب من الترشح سيكون قبل 9 مارس 2022 أيضاً.

### Closure of Nomination for Board Membership of Trafco Group B.S.C.

Trafco Group ( B.S.C) announces the closure of the candidature for the nomination of Board membership with effect from tomorrow Monday 21<sup>st</sup> February 2022 and today Sunday 20<sup>th</sup> February 2022 is the last working day for submission of the applications. The final list of the names of the candidates will be revealed in Bahrain Bourse and Trafco Group websites at least (21) days before the elections scheduled to take place during the annual General Assembly meeting (AGM) at 10:00 am on Wednesday 30<sup>th</sup> March 2022 in Awal Ballroom (2) in Gulf Hotel.

The applications for nomination will be accepted from 7<sup>th</sup> February 2022 until 20<sup>th</sup> February 2022, as it was announced previously in the press and the websites of Bahrain Bourse and Trafco Group. Also note that the deadline for withdrawal from the election will also be before 9<sup>th</sup> March 2022.

Name	Sameer A. Alkhan	الإسم
Title	Consultant – Board Secretary & Compliance	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع